



သင့်၏ ဒီဂျစ်ယ်လ် လက်ကိုင်အား သင့်၏ သေဘာတူခြင်းပုံစံကွဲပြားစွာ ထုတ်ပြန်ချခင်းများကို ထုတ်ပြန်သော ထုတ်ပြန်ချခင်းကို လိုလားခြင်း ပြုလုပ်ထားမည့် မဟုတ်ပါ။

သင့်အင်အားလက်ကိုင်အား သင့်၏ သေဘာတူခြင်းပုံစံကွဲပြားစွာ ဝေငြေပေးအပ်ခြင်းအစည်းအဝေးထံမှ ဝေငြေပေးခြင်းမရှိဘဲ မည့် မဟုတ်ကဲ့သို့ သင့်သေဘာတူခြင်းပုံစံကွဲပြားစွာ စုဆောင်းစီမံထားမည့် မဟုတ်ပါ။ သင့်မိဘိုင်းဖုန်းပေးပို့ခြင်း ခရစ်နှစ်ပတ်လည်စာပို့ခြင်း နှင့်/ သို့မဟုတ် လိမ်လည်မှုတိုက်ဖျက်ရေး စတင်ပေးဆောင်ချခင်းများမရှိမီ "ခရစ်နှစ်ပတ်လည်စာပို့ခြင်း" ဟူသော ဝေဖော်ချခင်းကို သို့မဟုတ် အလားတူဝေဖော်ချခင်း ပါရှိသည့် ခရစ်နှစ်ပတ်လည်စာပို့ခြင်း သင့်ထံ ဝေငြေပေးခြင်းမရှိဘဲ ပြုလုပ်ပါမည်။

**မည့်မဟုတ် အင်အားလက်ကိုင်ကို စုဆောင်းပါသနည်း။**

ကမ္ဘာ့ပုံစံ၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်ပေးခြင်းအတွက် သင့်စာပို့ခြင်းပေးပို့မှု အင်အားလက်ကိုင်များကို အား ကမ္ဘာ့ပုံစံ၏ စုဆောင်းလေ့ရှိပါသည်။ ကမ္ဘာ့ပုံစံ၏ CredoLab မိဘိုင်းအပလီကေးရှင်းက သင့်အင်အားလက်ကိုင်ကို စုဆောင်း အသုံးပြုခြင်း ရရှိစေမည့် သင့်မိဘိုင်းစာပို့ခြင်းပေးပို့မှု အင်အားလက်ကိုင် ကမ္ဘာ့ပုံစံ၏မိဘိုင်းအကု(ပ) ဝန်ဆောင်မှု သုံးဆုံးခြင်းပါမည်။ ဤသို့မဟုတ်အင်အားလက်ကိုင်ဖြင့် သင့်စာပို့ခြင်း၏ အိုင်အမ်အေ၊ SMS စာများအကြိမ်ရေများနှင့်သမိုင်း၊ ဘေရာဏ္ဏာအသုံးပြုမှုမှတ်တမ်း၊ အဆက်အသွယ်၊ ပျက်စီးခြင်း၊ အကု(ပ)များစာရင်း၊ တညနေရာအင်အားလက်ကိုင်ပေးပို့ခြင်း သို့မဟုတ် ပါဝင်ပါသည့် နှင့်၊ အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော အချက်အလက်များတွင် သင့်၏ IP<sup>1</sup> လိပ်စာ။ ဤသို့မဟုတ် ခြင်းပုံစံကွဲပြားစွာ သင့်၏ စာပို့ခြင်းဆက်တိုက် အသုံးပြုကာ ဝေဖော်ချခင်းလဲလှယ်ပါသည်။

သင့်၏ ဘဏ္ဍာရေးဌာနသည် (Iovation Inc. ကိုယ်စား CredoLab မှ တစ်ဆင့်ခံရောင်းချသူ၏ သဘောတူညီချက်အရ ဆောင်ရွက်ပေးသော) လိမ်လည်မှုတိုက်ဖျက်ရေးအဖြေရှာမှုအတွက် စာရင်းသွင်း ရယူထားမှသာလျှင် ကျွန်ုပ်တို့က သင့်၏ IP လိပ်စာကို ဖတ်ရှုရယူပါမည်။ အကယ်၍ သင့်၏ ဘဏ္ဍာရေးဌာနက CredoLab ၏ ခရစ်နှစ်ပတ်လည်စာပို့ခြင်း ဝန်ဆောင်မှုများအတွက်သာ စာရင်းသွင်းရယူထားပါက သင့်၏ IP လိပ်စာကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖတ်ရှုရယူမည်မဟုတ်ပါ။ သင့်သည် (ချေးငွေ၊ ခရစ်နှစ်ပတ်လည်စာပို့ခြင်း) ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုခုကို လျှောက်ထားလျှင် IP လိပ်စာကို တစ်ကြိမ်သာ ဖတ်ရှုရယူမည်ဖြစ်ပြီး အမြဲတမ်းရယူမှုမရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ကောက်ယူသော IP လိပ်စာဆိုင်ရာ အချက်အလက်များသည် ပုံမှန် ဝက်(ဘ်)ဆိုက်ဆန်းစစ်ရေးကိရိယာများက ကောက်ယူသည့် အချက်အလက်များနှင့် အတူတူပင် ဖြစ်ပါသည်။

<sup>1</sup> အင်တာနက်နှင့်ချိတ်ဆက်ထားသောစက်တိုင်းကိုအင်တာနက်ပရိုတိုကော (IP) လိပ်စာဟုခေါ်သည့်ထူးခြားသောနံပါတ်တစ်ခုသတ်မှတ်ထားသည်။ အိုင်ပီလိပ်စာများကိုအင်တာနက် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူများနှင့်ကုမ္ပဏီများကပုံမှန်သတ်မှတ်ပြီးပြန်လည်သတ်မှတ်ပေးသည်။

သင့်စကစာညွှန်းဝင်္ဂဝင်္ဂ ပတ္တက္ကကုန်းဝင်္ဂညွှန်း ဝေဟနကုန်ပစ္စည်းအိုင်၊ ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ ဝင်္ဂဆောင်းများကို အသုံးပြုရန် ခံတွက် သည့် အတ္တလင်္ဂဝင်္ဂဆောင်းဝေဟန အပူ သို့မဟုတ် မိုဘိုင်းကြွေကု သင့်စကစာညွှန်းဝေဟနကြွေဝင်္ဂညွှန်း အချား ဝေသာ အပလီဝေကးရှင်းဝင်္ဂဝင်္ဂ ယင်းတို့ကို အသုံးပြုပုံ (ထိုအပလီဝေကးရှင်းဝင်္ဂအကြောင်းသို့ မညွှန်အခါ ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ ဝင်္ဂဆောင်းကုန်ပစ္စည်းများ) ဖုန်း သတ္တိညွှန်း အင်္ဂလိပ်အပါအဝင် အင်္ဂလိပ်မီးအား ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ ဝင်္ဂဆောင်း ပိုဝေကးလားလားဝေဟနအကြံ စုဆောင်းလေ့ရှိပါသည်။

**ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ ဝင်္ဂဆောင်း စီစဉ်ဝေဟနထုတ်ဝင်္ဂညွှန်း အင်္ဂလိပ်ကို စုဆောင်းပါသလား။**

အချားကုမလင်္ဂဝင်္ဂ မတူသည့်အင်္ဂလိပ် သင့်ဖုန်းဝေဟနကုန်း စီစဉ်ဝေဟနထုတ်ဝင်္ဂညွှန်း သင့်အမည်ဝင်္ဂ အီးဝေမးလိဟာ မားအား ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ စုဆောင်းမးပျီချင်းပင် ဖုန်းပါသည်။ IP<sup>2</sup> လိပ်စာ နှင့်/သို့မဟုတ် စကစာညွှန်းအိုင်၊ IMEI သို့မဟုတ် MEID သို့မဟုတ် ထိုဝင်္ဂစီစဉ်လုံး၊ မီဒီယာဖိုင်ကြွေ ဝေဟနပေးသည့် ကိုယ့်ဝေဟနကိုယ့်ဝင်္ဂသတ္တိချင်းမရှိဝေသာ ဝေဟန တညွှန်ရကဲ့သို့သော အချားအင်္ဂလိပ်ကို ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ စုဆောင်းလေ့ရှိပါသည်။ တူညီဝေသာ စကစာညွှန်း တစ်ခုအကြောင်း မှ ဝေဟနထုတ်ဝင်္ဂ အပလီဝေကးရှင်းအတမ်းကို စီစဉ်ဝေဟနထုတ်ဝင်္ဂကြွေ ကြိုအင်္ဂလိပ် မားကို ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ စုဆောင်းချင်း ဖုန်းပါသည်။ ဤသို့ဆင်္ဂကြွေ သင့်ညွှန်မညွှန်ပါဖုန်းဝေဟနကုန်း ဝေဟနထုတ် ချင်းကို ကာကြယ့်ဝေဟနလင်း သင့်ဝင်္ဂဆက်ပေးသော အင်္ဂလိပ်ကို အသိပေးပေးပုံ၊ ဝင်္ဂပေးပေးပုံ ထိန်းသိမ်းထားပါသည်။

သင့်ဖုန်းဝေဟနကုန်း ဝေဟနထုတ်ချင်းကို ကာကြယ့်ကြွေ ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ စုဆောင်းဝေသာ အင်္ဂလိပ်အကြောင်း မှ ကိုယ့်ဝေဟနထုတ်ပေး အင်္ဂလိပ်ကို ဖုန်းချင်း သို့မဟုတ် သင့်အေဟနကုန်း ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ စုဆောင်းဝေသာ ကိုယ့်ဝေဟနအင်္ဂလိပ်ကို အချားသူမား၏ ကိုယ့်ဝေဟနအင်္ဂလိပ်ဝင်္ဂ စုပေးချင်း သို့မဟုတ် အမည်ပေးပေးချင်း သို့မဟုတ် ထိုနည်းဝင်္ဂစီစဉ်လုံးကို အသုံးပြုချင်းမားကိုလင်း ပျီလုကြွေဝေဟန ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာ အားဖုန်း သင့်တညွှန်ရ အတိအက်အား သိချားသို့လောကြွေချင်းဖုန်း ကိုယ့်ဝေဟနအင်္ဂလိပ်ဖုန်း ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ မွတ္တုကြွေမညွှန်ဖုန်းလင်း ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ ၏ အသုံးပြုသူမား၏ တညွှန်ရမားအား ဝင်္ဂဝင်္ဂတစ်ခုအကြောင်း တညွှန်ရော အသုံးပြုသူမညွှန်သည့်သည့် ကြေးဝင်္ဂပုံ၊ အား ဝေဟနပေးပုံ၊ ဝင်္ဂညွှန် အင်္ဂလိပ်ပေးပေးပုံ တစ်ခုအကြောင်းသို့ ပေးပေးထည့်လိုကြွေ ယခုကဲ့သို့

<sup>2</sup> အိုင်ပီလိပ်စာကိုအမြဲတမ်းပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာသတင်းအချက်အလက် (PII) အဖြစ်မသတ်မှတ်ပါ။ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူနှင့် GDPR နိုင်ငံများတွင် PII ဟုသတ်မှတ်သည်။ အခြားတရားစီရင်ပိုင်ခွင့်တွင်ထိုသို့မဟုတ်ပါ။

ပေးပို့ထားသော အချက်အလက်များကို ယုံကြည်စိတ်ချရအောင် အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ကြည့်ရှုပြီးနောက် ဖော်ပြချက်များကို အတည်ပြုပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့အစည်း၏ မှီခိုအားပေးမှုများသည် စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သော အချက်အလက်များအား ဖော်ပြချက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ပြီးနောက် CredoLab ၏ လုံခြုံစိတ်ချရသော ဆေးဝါးပေးပို့မှုများကို အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများသည် အချက်အလက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤအချက်အလက်များကို အတည်ပြုပေးမည့် ဆေးဝါးများကို အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများသည် အချက်အလက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤနည်းစနစ်သည် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့အစည်း၏ ဆေးဝါးပေးပို့မှုများသည် အချက်အလက်များအား ကောင်းမွန်စွာ စိစစ်ဆန်းစစ်ပြီးနောက် အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့အစည်း၏ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သော အချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ပြီးနောက် အချက်အလက်များကို အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများသည် အချက်အလက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဥပမာ -

- ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့အစည်းသည် သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများကို စိစစ်ဆန်းစစ်ပြီးနောက် အချက်အလက်များကို အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများသည် အချက်အလက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စိစစ်ဆန်းစစ်ပြီးနောက် အချက်အလက်များကို အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်အား ပေးပို့ပေးမည့် ဆေးဝါးများသည် အချက်အလက်များနှင့်အညီ အတည်ပြုပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။







ကိုယ့်ရေးလုပ်ခံစားမှုဝါဒကို အပွင့်တူ ဂုဏ်ယူပေးသည့် ဝေဖန်တုံ့ပြန်မှုကိုလည်း ဝေဖန်ပေးထားပါမည်။  
ဆက်လက်၍ အချက်အလက်အရင်းအမြစ်ကို ထိုသို့ပေးသော အချက်အလက်အား အရေအချင်းရှိ  
ဝေဖန်ပေးထားမည့်အပြင် အချစ်အနားပါက သင့်ထံ တို့ကွဲကွဲ အသိပေးရန် ဆက်လက်ထားပါမည်။  
ဤကိုယ့်ရေးလုပ်ခံစားမှု ဝါဒ၏ ယခင်ကလေးများကိုလည်း သင့်အားပေးသည့် ဝေဖန်ပေးမှုအကြောင်း  
မှတ်တမ်းအရ သိမ်းဆည်းပေးထားပါမည်။

လက်တွေ့အချက်အလက် - ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး ဝေဖန်တုံ့ပြန်မှု သင့်အားလက်လှမ်းမီအား ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး  
စုစုပေါင်း အသုံးပုံစံ၊ မြေပုံကို ရှင်းပြထားပါသည်။ အထူးသဖြင့် ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး ထုတ်ကုန်မှုတစ်ခု  
အသုံးပုံစံကို သိရှိကာကြည့်ရန် ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေးအကြောင်း သိရှိပေးသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ  
အသုံးပုံစံ၏ ရှေးရိုးစွမ်းရည်များကို ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေးအထက်ကူပုံစံအပိုင်းဖြင့် ပေးမည်။

**သင့်ထံ ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး မိန့်ကြားမှု ဖော်ပြပါအတိုင်းပေးမည်။**

ဤကိုယ့်ရေးလုပ်ခံစားမှု မူဝါဒ သို့မဟုတ် အထက်ဖော်ပြပါ ဝေဖန်ပေးမှုအကြောင်းပေးသည့်  
ဝေဖန်ပေးမှုအသုံးပုံစံကို [privacypolicy@credolab.com](mailto:privacypolicy@credolab.com) မှတစ်ဆင့် ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး  
အီးမေးလ်ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ CredoLab Pte. Ltd, #12-01 Capital Tower, 168 Robinson Road, Singapore  
068912 သို့မဟုတ် ဝေဖန်ပေးပို့ရန်အားပေးသည့် ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး မိန့်ကြားမှုပေးပါမည်။

**ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး သိရှိရန်အသုံးပြုသော အချက်အလက်အရင်းအမြစ် ရှိပါသေးသလား။**

သင်၏အချက်အလက်များကိုသင်၏စုစုပေါင်းခြင်း၊ အသုံးပြုခြင်းနှင့်ထုတ်ဖော်ခြင်းများကိုသင်၏မိဘိုးစက်ပစ္စည်းမှ  
CredoApp သို့မဟုတ် CredoApply ကိုဖယ်ရှားခြင်းနှင့် /  
သို့မဟုတ်သင်၏အချက်အလက်များကိုဖျက်ပစ်ရန်ကျွန်ုပ်တို့အားတောင်းဆိုခြင်းအားဖြင့်သင်ရွေးချယ်နိုင်ပါ  
သည်။

ရရှိထားသော ဝေဖန်ပေးမှုကို မှန်ကန်စွာ ဝေဖန်ပေးမှုအကြောင်း သင့်ထံမှ အချက်အလက်ကို  
ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး လိုအပ်ပါသည်။ ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး အချက်အလက်မြေပုံများကို မေးမြန်းပါက  
ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး ဝေဖန်ပေးမှုအကြောင်းအရာများကို တစ်စိတ်တစ်ဒေသ သို့မဟုတ် အားလုံးမှ  
တိုက်ရိုက်မေးမြန်းသည့် ယင်းတို့ကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် မေးမြန်းပါ။

ရုံစုံစုံဖြင့် ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေး ကို သို့မဟုတ် ထုတ်ကုန်ဖြင့် ပေးအပ်ခြင်းအစဉ်အခင်းက စီမံခန့်ခွဲမှု  
လုပ်ငန်း သို့မဟုတ် ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် အချက်အလက်သို့မဟုတ် သြားသော လုပ်ငန်း ပါဝင်မှုရှိပါသည်။  
ဤသို့ပေးသော ဝန်ထမ်းအသုံးပြု ဝန်ထမ်းလုပ်ငန်း (ဥပမာ - မိဘိုးအကုသိုလ်တို့အားဖြင့်  
ကမ္ဘာ့ပုံနှိပ်ရေးအသုံးပြု) အတိုင်း သင်၏အချက်အလက် ဤအချက်အလက်ဖြင့် ငှက်ကို ကိုယ်ပိုင် ကိုယ့်ရေးလုပ်ခံစား



မူဝါဒမ်း ထားရှိသည့် သတိပျီပေးပါ။ ဝေဖာပျပါ ဝက္ခိက္ခိန်းပေသို၊ သြားရက္ခညတုဝေသာအခါ သည့်  
ဂုတို၊၏ ကိုယုဝေးလံုစခံီမ; မူဝါဒံုဝုဒံု အက်းဝံုတြးမညျဖစွပီး ထိုသို၊သာ ဝက္ခိက္ခိန်းသို၊  
ကိုယုဝေးအံုက္ခလက္ခိန်း မွေျခင်းမျီမီတြး ယင်းတို၊ကို ဖတုဂးနားလညှးသင်းပါသည့်။